

Please complete both side
請將背頁填妥

CALGARY CHINESE ALLIANCE CHURCH
基督教加拿大卡城華人宣道會

水禮申請表

國語/粵語/English

APPLICATION FOR BAPTISM

A Brief Testimony Of About 200 Words Must Be Attached To The Application Form.
遞交申請表格時，請連同得救見証一併交回

Name(姓名) : _____ (English 英) _____ (Chinese 中) Sex (性別) : _____
(Block Letters 正楷)

Date of Birth(出生日期) : _____ Email: _____
M 月/ D 日/ Y 年

Address(地址) : _____ Postal Code (郵政號碼) : _____

Telephone (電話) : _____ Home (家) _____ Office / Mobile

Please answer the following questions 請簡單回答以下問題：

1. When did you accept Jesus ? (何時信主?) _____

2. Where did you accept Jesus ? (何地信主?) _____

3. Why do you want to be baptized ? (為何想接受水禮?) _____

4. What does Salvation mean to you ? (甚麼是救恩?) _____

In applying for baptism:

I shall count it a privilege to serve the Lord Jesus Christ to the best of my ability in Calgary Chinese Alliance Church.

I have experienced the New Birth. I believe in the One God, who is infinitely perfect, existing eternally in three persons: Father, Son and Holy Spirit; in the verbal inspiration of the Holy Scripture as originally given; in the vicarious atonement of the Lord Jesus Christ; in the eternal salvation of all who believe in Him and the eternal punishment of all who reject Him. I recognize the truths of the Lord Jesus Christ as Saviour, Sanctifier, Healer, and Coming King as taught by The Christian and Missionary Alliance. I am in full sympathy with the Alliance principles, objectives, and its world-wide missionary program and shall earnestly endeavor to promote them by contribution and in every other proper way.

本人願意申請加入卡城華人宣道會為會友，以在此盡力事奉主耶穌基督為我的權利。

我已重生；相信並敬奉永存三位一體真神：聖父、聖子、聖靈。我相信新舊約聖經乃神所默示，絕無錯誤；我相信主耶穌基督捨身十架為贖罪祭牲，義者代替不義，使信者藉寶血得生，稱義得救；我相信救恩在信徒身上之永遠功效，及在不信者身上之永刑。我承認宣道會所教導的「耶穌基督乃救主、使人成聖者、醫治者及再來之王」的真理。我完全同意宣道會之原則、目標及其普世宣教事工，並願意藉金錢及其他恰當途徑努力參與和推動。

Signature (簽名) : _____

Date (日期) : _____

Applicant please sign this form and return it to the Pastoral staff. 申請人請填妥此表並簽名交給本堂教牧同工。

CALGARY CHINESE ALLIANCE CHURCH
基督教加拿大卡城華人宣道會

Photo
相片

教會記錄登記表
CHURCH DIRECTORY UPDATE
(CONFIDENTIAL 保密)

Name (姓名) : _____ (English 英文) _____ (Chinese 中文)

Date & Place accepted Christ (信主日期及地點) : _____

Marital Status: ☐ Married 已婚 Date of Marriage 結婚日期 ____/M 月 ____/D 日 ____/Y 年

☐ Single 未婚 ☐ Other 其他

Language: ☐ English 英語 ☐ Cantonese 粵語 ☐ Mandarin 國語 ☐ Other 其他

I am willing to share my testimony verbally and in printed form by CCAC with others. ☐ Yes 是 ☐ No 否
我願意將我的見証與人分享，並給教會登刊。

Other family members 其他家庭成員：

Name 英文姓名	中文姓名	Date of Birth 出生日期	Relationship 關係	Christian? (Y/N) 是否信主

* * * * *

Interviewed by : _____ Date : _____

☐ Okay ☐ Refer to Pastoral Staff